



IMS LUXEMBOURG
Inspiring More Sustainability

Luxembourg, 28th January 2020

**In 2021 IMS has more than 200 members
and launches its information website SustainabilityMag.lu!**

PRESS RELEASE

With 70 events organized in 2020, and nearly 40 already scheduled and about as many in preparation for 2021, IMS Luxembourg continues to build on its momentum for 2021. The annual presentation conference on Thursday 28 January provided an opportunity to discover the new faces of the team and welcome 21 new members to the leading Corporate Social Responsibility (CSR) network in Luxembourg. The willingness to engage in a responsible approach to these new organizations was welcomed during this year's online conference.

Have decided to join the network and to commit themselves actively:

Art Square Lab, Coévolution, Decathlon, DLA Piper, EcoTransfaire, Ergo Life, European Investment Fund, Huawei, Initio, IQ Solutions, King's Hand, Lab Group, Luxembourg Institute of Science & Technology, Luxinnovation, Maison de l'orientation, Microlux, Ogier, Pro-Sud, Simons & Simons, Talkwalker, Voyages Koob.

During the conference, IMS presented the numerous projects of the three pillars People, Planet and Prosperity, the keystones of the network's activities. The conference was also the occasion to announce the launch of the information website <https://sustainabilitymag.lu/>

The Sustainability Mag, an independent biannual magazine created and published by IMS since 2015, now offers its articles online. Dedicated to the multiple themes of sustainable development, this prospective media highlights the many possibilities and goes out to meet the thinkers and actors of tomorrow's society. Entirely available in a bilingual French-English version, it is mainly aimed at companies and opinion leaders but reaches beyond any audience eager to understand these essential subjects.

In this way, IMS pursues its mission of inspiration, information, awareness-raising, and support for its members to implement concrete and responsible actions.

(Re)discover IMS projects on <https://imslux.lu/>

In-depth webinars are planned for IMS members on February 4, 5 and 8 to complement the January 28th conference.

Attachments: Brochure - mapping of IMS activities, and photo of new members' welcome.

IMS – Inspiring More Sustainability
Luxembourg's leading network for Corporate Responsibility

A catalyst for social innovation, IMS - Inspiring More Sustainability - has been the leading network of Luxembourg companies active in Corporate Social Responsibility (CSR) for over ten years. IMS' mission is to inspire responsible strategies and practices among national economic actors. IMS Luxembourg supports its members through collaborative and federating projects by promoting dialogue with stakeholders (private, public, associative). To do this, IMS provides expertise (publications), concrete solutions, awareness, and information (campaigns, forums, training, clubs, workshops...). This network represents 16% of Luxembourg's payroll and is the national representative of the European organization CSR Europe. IMS is an independent, non-political, and non-profit organization.

Press contact: Nadia Azarfane / nadia.azarfane@imslux.lu / Tel: +352 26 25 80 13 - 5



IMS LUXEMBOURG
Inspiring More Sustainability

Luxembourg, le 28 janvier 2021

**En 2021 IMS compte plus de 200 membres
et lance son site d'information SustainabilityMag.lu !**

Avec 70 événements organisés en 2020, près de 40 déjà programmés et environ tout autant en préparation pour 2021, IMS Luxembourg poursuit sur sa lancée. La conférence annuelle de présentation de ce jeudi 28 janvier a permis de découvrir les nouveaux visages de l'équipe et d'accueillir 21 nouveaux membres au sein du réseau leader en matière de Responsabilité Sociétale des Entreprises (RSE) au Luxembourg. La volonté de s'engager dans une démarche responsable de ces nouvelles organisations a été saluée au cours de la conférence qui s'est déroulée en ligne cette année.

Ont décidé de rejoindre le réseau et de s'engager activement :

Art Square Lab, Coévolution, Decathlon, DLA Piper, EcoTransfaire, Ergo Life, European Investment Fund, Huawei, Initio, IQ Solutions, King's Hand, Lab Group, Luxembourg Institute of Science & Technology, Luxinnovation, Maison de l'orientation, Microlux, Ogier, Pro-Sud, Simons & Simons, Talkwalker, Voyages Koob.

Au cours de la conférence, IMS a présenté les nombreux projets des trois piliers People, Planet et Prosperity, clés de voûte des activités du réseau. La conférence a également été l'occasion d'annoncer le lancement du site d'information www.SustainabilityMag.lu

Le Sustainability Mag, revue semestrielle indépendante créée et éditée depuis 2015 par IMS, propose désormais ses articles online. Consacré aux multiples thématiques du développement durable, ce media prospectif met en lumière les nombreux possibles et part à la rencontre des penseurs et acteurs de la société de demain. Intégralement disponible en version bilingue français-anglais, il est notamment destiné aux entreprises et leaders d'opinion, mais touche au-delà tout public désireux de comprendre ces sujets incontournables.

IMS poursuit ainsi sa mission d'inspiration, d'information, de sensibilisation, et d'accompagnement de ses membres dans la mise en œuvre d'actions concrètes et responsables.

(Re)découvrez les projets d'IMS sur <https://imslux.lu/>

Des webinaires d'approfondissements des thématiques sont prévus pour les membres IMS les 4, 5 et 8 février en complément de la conférence du 28 janvier.

Pièces jointes : Brochure – mapping des activités d'IMS et mosaïque de l'accueil des nouveaux membres.

IMS – Inspiring More Sustainability
Réseau leader des acteurs de la RSE au Luxembourg

IMS - Inspiring More Sustainability - est depuis plus de 10 ans, le réseau leader des entreprises luxembourgeoises engagées en matière de responsabilité sociétale des entreprises (RSE). IMS explore de nouvelles solutions et teste concrètement des alternatives durables, via des groupes de travail et des projets pilotes à impact positif. Au travers de ces projets, IMS facilite les initiatives innovantes en mobilisant toutes les parties prenantes (privées, publiques et associatives). Les projets de l'association s'articulent autour des enjeux People, Planet, Prosperity.

Ce réseau représente 16 % de la masse salariale luxembourgeoise et est le représentant national de l'organisation européenne CSR Europe. IMS est une asbl indépendante, apolitique et reconnue d'utilité publique.

Contact presse : Nadia Azarfane / nadia.azarfane@imslux.lu / Tel : +352 26 25 80 13 - 5